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1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.32.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Vilhelmiina Kivioja
Sihteeriksi valitaan Marilla Timonen

Läsnäolijat:
Vilhelmiina Kivioja Puheenjohtaja
Marilla Timonen Sihteeri
Marimilla Hietava
Lilja Paakkanen
Verna Vihervuori Poistui ajassa 17.16
Säde Lappalainen
Åsa Pihlström
Emilia Hautamäki
Fanni Silvén Etänä Zoomin kautta, poistui 17.22
Rosa Myllysilta Etänä Zoomin kautta

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään seuraavin muutoksin:
Lisätään kohta 12.4 Kolmioetkojen lisäbudjetointi.



5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen
tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu: 22.3. Järjestettiin Randomsitsit Prodekon kanssa. Reettoreita oli sitsaamassa
29, Prodekolaisia 28.
27.3. Säde kokousti Indecsin ja Mentorin kanssa sitseistä
28.3. Lilja kokousti Parkun ja Comedian kanssa työelämäwebinaarista.
29.3. Järjestettiin RIP eli Reettorit goes Avanto, johon osallistui 11 reettoria.
29.3. Lilja, Emilia ja Marilla kokoustivat Ellun kanojen kanssa työelämäviikkoa koskien
29.3. Emma ja Veera sekä vujutiimin Anni, Lumi ja Iida kävivät tutustumassa Klubi 57
tiloihin.
29.3 Vujutiimin 3. Kokous
1.-2.4. Vilhelmiina ja Åsa edustivat TiTen vuosijuhlilla.
1.-2.4. Vili Riuttanen edusti Patinan vuosijuhlilla.
3.4. Kirppisapprot järjestettiin Ääni ry:n kautta, lipun ostaneita reettoreilta oli 20 ja
ääneltä 16.
3.4. Åsa kokousti VIP-Pesiksen järjestäjien kanssa
4.4. Tänään oli munajahti! Yhteensä metsästäjiä oli 14!

Päätös: Esityksen mukaan.

7. Talousasiat

Tilillä nyt: 9 702,94€
Käteiskassassa nyt: 949,45€



7.1 Rahalippaaseen budjetointi
Esitys: Haalarimerkkien myyntitapahtumia varten tarvittaisiin pienempi rahalipas, jota
voisi vaivattomammin kuljettaa mukana. Käteismaksuja tulee niin vähän, että
pienempikin riittää hyvin. Esitetään budjetiksi 10€.

Keskustelu: Pienemmän rahalippaan kanssa myös esimerkiksi vaihtokassan mukana
kantaminen helpottuu, ja on turvallisempaa kantaa vähemmän rahaa vaikka tapahtumissa.
Nähdään hyödyt 10 euron arvoiseksi.

Päätös: Budjetoidaan 10 euroa uuteen rahalippaaseen.

7.2 Yhteistyö Kangasmerkit.comin kanssa
Esitys: Kagasmerkit.com tarjosi diiliä, jossa he sponsoroisivat 200kpl vujumerkkejä, ja
vastineeksi tilaisimme heiltä haalarimerkit tämän vuoden ajan. Merkit suuremmissa
tilauserissä hieman kalliimpia kuin Merkillisellä, mutta toimitusaika lyhyempi.
Isommissa tilauserissä (n. 2100 kpl) Merkillinen tulisi n. 100€ halvemmaksi 5vko
toimitusajalla. KideAppin käyttöönoton myötä haalarimerkkejä saatetaan joutua
tilaamaan useampikin isompi erä, joten keskustellaan siitä, kannattaako sitoutua yhteen
yritykseen yhden sponsoroinnin takia.

Keskustelu: Kangasmerkit.com tarjoaa kilpailukykyistä hintaa, ja heidän
asiakaspalveluansa on yleisesti pidetty erinomaisena. Pohditaan tarjouksen hyötyjä
sitoutumiseen nähden. Rahallisen hyödyn lisäksi ajankäytölliset puolet ovat
Kangasmerkit.comin kautta hyviä, nopea asiakaspalvelu ja toimitus, ja ei tarvetta
kilpailuttaa loppuvuoden ajan.

Päätös: Hyväksytään tarjottu sopimus Kangasmerkit.comin kanssa, ja sitoudutaan vuoden
loppuun asti tilaamaan merkit heiltä. Vastineeksi saadaan merkit heidän tarjoamillaan
hinnoilla, ja vuosijuhlamerkkejä 200 kpl ilmaiseksi.

8. Rehti-lehti
Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.



Keskustelu: Päätoimittajat ovat taittamassa. Terkkuja! Rehti tulee kasaan ilman ongelmia.
Painoon viimeistään 21.4., paino luultavimmin maksaa n. 200 euroa.

Päätös: Esityksen mukaan.

9. Vuosijuhlat
Esitys: Keskustellaan vuosijuhliin liittyvistä ajankohtaisista asioista
vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla.

Keskustelu: Vujuvastaavat ovat myös taittamassa.

Päätös: Esityksen mukaan.

10. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka
Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja
sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla.

Keskustelu: Lukuvuosikysely lähtee opiskelijoille huomenna. Esko laittanut viestiä
Prologos Ry:n puolelta, viestinnän ja vuorovaikutuksen alan tutkimusta ja koulutusta
edistävä järjestö. Haluavat lisää yhteistyötä opiskelijoiden kanssa, Åsa, Vilhelmiina, Lilja
ja Marimilla lähtevät kokoustamaan.
19.4. On opiskelijoiden mielenterveyspäivä, jotain someen silloin.

Päätös: Esityksen mukaan.

10.1 Häirintäkoulutuksen tarjoiluihin budjetointi
Esitys: Keskustellaan 12.4. Järjestettävään härintäkoulutukseen tarjoiluihin
budjetoinnista. Esitetään budjetiksi 15€.

Keskustelu: Koulutukseen iltapäivällä olisi kiva saada purtavaa ja juotavaa. Paikalle on
kutsuttu useampi tiimi, ja hallitus. Pohditaan, että kahvi-keksien sijaan voisi olla
sipsejä/popkornia tarjoiluiksi.



Päätös: Budjetoidaan 15 euroa häirintäkoulutuksen tarjoiluihin.

11. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja
yrityssuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Viestijät tutustuvat työelämään -webinaari tapahtuu 26.9./ ja mahdollisesti
jatkuu 27.9. Yhteistyö Parkun ja Comedian kanssa.
Mentorointiohjelmassa kaikki hyvin! Hakemuksia mentoreiksi tuli 7kpl! Jatkohaku on
vielä mentoreille auki, ja pääsiäisen jälkeen aukeaa aktorihaku 11.-23.4.
Mentorointiohjelman jatkosta keskustellaan, kun Lilja lähtee vaihtoon, luultavimmin
tuleva vpj auttaa silloin. Nykyisen mentorointiohjelman lopettajaiset ovat pian!

Työelämäviikko (saa uuden nimen markkinointiin) tapahtuu viikkoina 40-41.
Helsinkiin lähdettäisiin 6.10. Ja mahdollisesti 9.10. Kohteita tulee olemaan ainakin Ellun
Kanat ja Puolustusvoimat. Eduskuntaa selvitellään. Katsotaan lisää Tampereen kohteita.

Sopimuksia tulilla Viesti ry, Bricks, Korner, SKA-Ravintolat. Paikkoja varattu 7.

Päätös: Esityksen mukaan.

11.1 Haalarimainossopimus Pirkanmaan Osuuskaupan
kanssa

Esitys: Pirkanmaan Osuuskauppa maksaa sovitun summan, 400 euroa, Reettorit ry:lle.
Vastineeksi ensi syksyn uusien opiskelijoiden haalareihin painatetaan yrityksen logo
haalareiden takapuolelle paikalle numero 4.

Päätös: Esityksen mukaan.



12. Tapahtumat
Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.

Keskustelu: Prodeko-sitsit oli hitti! Pysyttiin budjetissa, 300 euroa. Osallistujia oli vähän
vähemmän, mitä odotettiin, mutta meininki oli hyvä.
19.4. VIP-pesikseen tulossa reettorijoukkue jee :)
Kioski VIP-pesiksessa 11-17, nakkeilemaan Lilja, Åsa, Viltsu, Marilla, Fanni, Maimi.
Kolmioliput täytyy laittaa pian myyntiin, ennen ma.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.1 Pakko Puhua! -tapahtumaan budjetointi
Esitys: Kurssilla VIM.VI.240 järjestetään Pakko Puhua! -tapahtuma, johon haluttaisiin
järjestää ensimmäistä kertaa kahvitarjoilu. Pohditaan voisiko Reettorit ry tukea tarjoiluja
budjetoimalla niihin 15 euroa.

Keskustelu: Pohditaan, mistä raha voisi jatkossa tulla. Mutta nyt Reettorit ovat valmiita
tukemaan.

Päätös:Budjetoidaan 15 euroa tarjoiluihin.

12.2 Pre-Colours -sitsit
Esitys: Keskustellaan sitsien edistymisestä ja Colours-bileistä.

Keskustelu: Sitsejä suunnitellaan, ilmo on huomenna Lyytin kautta 5.4. Indecs hoitaa,
käytännöt ovat hieman erilaisia, mitä on totuttu. Sere ja seren avec Indecsiltä ja
Mentorilta. Reettorit hoitaa koristelut.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.3 Wapun tapahtumat
Esitys: Keskustellaan Wapputapahtumien edistymisestä.



Keskustelu: Wappubingosta ei ole vielä tullut vahvistusta. Toivottu päiväksi 25.4.
Wappuaaton 30.4. etkoille varattu kerhohuone Ilmari, odotetaan jos Pekola avattaisiin.
Wappupäivän piknik Sorsapuistossa.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.4 Kolmioetkojen lisäbudjetointi
Esitys: Kolmioetkot järjestetään Kaijakassa, joka avataan tuntia aiemmin etkoja varten.
Tähän suostutaan, mutta se maksaa 50 euroa. Esitetään budjetoitavaksi 50 euroa Kaijakan
lisämaksuun.

Keskustelu: Kolmioetkot Biopsin ja Cortexin kanssa.

Päätös: Budjetoidaan 50 euroa kolmioetkoille.

13. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Syksyä suunnitellaan, esimerkiksi fuksibileitä Vostokin kanssa. Yhteishenkeä
halutaan lisätä. Tsemppipakettia ollaan aloiteltu kunnolla.

Päätös: Esityksen mukaan.

13.1 Kansainvälisten tuutoreiden valinta syksylle 2023
Esitys: Valitaan kansainväliset tuutorit syksylle 2023.

Keskustelu: Kv-vastaava ei ole paikalla.

Päätös: Ei valita kv-tuutoreita, koska kv-vastaava ei ole paikalla, katsotaan myöhemmin.



14. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Hakijalle-kampanja meni onnistuneesti. Alumni-kampanja meni
onnistuneesti. Vaihto-kampanja meni onnistuneesti. Viesintävastaavat ovat keskustelleet
fonteista Instagramissa, pyritään pysymään samassa. Sen vaihtamista on myös pohdittu.

Päätös: Esityksen mukaan.

15. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: Kv-vastaava ei ole paikalla.

Päätös: Kv-vastaava ei ole paikalla.

16. META

TiTen vujut oli ;)
Hatut tulee pian! Ennen vappua saadaan varmaan! Pohditaan maksut sitten.
Munkinpaisto 24.4. Alkaa klo 18. Paikka ?
Slay :p

17. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.24.



Pöytäkirja hyväksytty
17.4.2023
Tampere

Vilhelmiina Kivioja Marilla Timonen
Puheenjohtaja Sihteeri


